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Mødereferat 
 

08-05-2012 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: 
Peter Von der Fehr 
(PF) 

Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent:  Ordstyrer: PF 

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Kruse (SK), Pia Nielsen (PN), Annelise Ørnbo (AØ), Susanne 
Petersen (SP), Ejd.mester Bjarne Karlkvist (BK) 

Referat 

 

Punkt på dagsorden Information fra ejendomskontoret 

Diskussion/Beslutning:  

 Der kommer nye bænke og de gamle er ved at blive renoveret. De kommer op i løbet af 
sommeren. 

 Lilli Kock skal kontaktes ang. flagudvalg (oplysning af tlf. til beboere, der skal have flag op) 

 Fisketur og skovtur er der styr på. 

  

Punkt på dagsorden Diverse igangværende aktiviteter 

Diskussion/Beslutning:  

 Brandvejs sikring af blok A ved de 2 gavle er startet op, og vil bevirke, at der ikke kan køre 
privat biler om på græsplænen. 

 Der er bestilt nye grill og en tromle til vores græsplæner fra CPH. vest. Grillerne kommer op i 
2013. Der er også bestilt 3 nye bænke til vores græsplæner. 

 Video overvågning af kælder i blok F er startet op. Det tager ca. 3 uger. 

 Der er kommet et resultat fra vores undersøgelse (LAR) om solceller. Bestyrelsen ser på om 
der er noget vi kan gå videre med. 

 

Punkt på dagsorden  Grønthandleren 

Diskussion/Beslutning:  

Grønthandleren holder åbent hus d 11-05-2012 med opstart af Halal slagter. Der bliver annonceret i 
RB.  
Grønthandleren og bestyrelsen vil i denne forbindelse blive interviewet til RB. 

 

Punkt på dagsorden Beboerklub 

Diskussion/Beslutning:  

Der er lavet en aftale mellem beboerklubben Hobbyklubben, så der kan forsættes juni-juli-august 
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Punkt på dagsorden Cykel- og barnevognsrum 

Diskussion/Beslutning:  

BK undersøger hvor mange barnevogns rum vi har, og hvad vi kan gøre ved kan gøre ved 
problemet ang. avisvogne og div. cykelanhængere. 

Punkt på dagsorden Nye komfurer 

Diskussion/Beslutning:  

Når budgettet er vedtaget vil der blive et komfurudvalg, som finder egnede komfurer. Der vil blive 3 
stk. at vælge imellem: Ét som ikke koster noget, og 2 andre som kan bestilles mod et 
engangsbeløb, der betales over huslejen. 
 

Punkt på dagsorden Renholdelse i Bybjerget 

Diskussion/Beslutning:  

Der er ikke lige noget at gøre ved renholdelse af vores områder. 
 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

 


